
   Program 21. zasedání zastupitelstva MČ Opava – Suché Lazce 
konaného dne 13. 05. 2025 v 18:15 hod.

1/21 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/21 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/21 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce
4/21 Kontrola usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 18. 3. 2025
5/21    Zpráva starosty o činnosti obce
6/21 Schválení dotace na pořízení DČOV
7/21 Výsadba nové zeleně podél ulice Přerovecká
8/21 Lesy ČR – koupě pozemku
9/21 Různé

Závěr

Přítomni dle prezenční listiny: 6
 
1 / 21 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce

- Starosta  obce  zahájil  zasedání  zastupitelstva  MČ  Suché  Lazce  ve  smyslu  §  92 
odstavce 1 zákona číslo 128/2000 Sbírky, o obcích a v souladu s článkem 9 odstavce 
1  Jednacího  řádu  Zastupitelstva  statutárního  města  Opavy  zahájil  21.  zasedání 
Zastupitelstva  městské  části  Opava  –  Suché  Lazce.  V souladu  s  §  93  odstavce  
1 zákona o obcích informoval o místě, době a navrženém programu připravovaného 
zasedání zastupitelstva, a to vyvěšením na úřední desce městské části Opava – Suché 
Lazce, tj. v zákonné lhůtě před zasedáním zastupitelstva, která činí 7 dnů.

- Taktéž  konstatoval,  že  na  dnešním  zasedání  nejsou  přítomni  –pí  Darina  Vašková 
(řádně  omluvena),  P.  David  Vavrečka  (řádně  omluven),  p.  Josef  Doboš  (řádně 
omluven),  Ing.  Petr  Žůrek  (řádně  omluven)  a  Ing.  Aleš  Žídek  (řádně  omluven). 
Konstatoval,  že  se  jedná  o  řádné  zasedání  zastupitelstva,  které  bylo  svoláno  a 
vyhlášeno dle Jednacího řádu Zastupitelstva statutárního města Opavy.

- Dále starosta informoval, že zastupitelstvo bude nahráváno jako audio záznam, který 
bude umístěn na webových stránkách městské části Opava – Suché Lazce. Z minulého 
jednání  zastupitelstva  byl  podepsán  určenými  ověřovateli  a  proti  tomuto  nebyly 
vzneseny žádné připomínky. Proto se zápis pokládá za schválený.

- Pokud subjekt údajů tj. fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění 
osobních a citlivých údajů dle zákona o ochraně osobních údajů, nechť uplatní své 
právo dle poučení starosty obce před zahájením zastupitelstva. 

- Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2 /21 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce. 
- Zastupitelé souhlasí: 6, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

3 /21 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu ze zasedání zastupitelstva 



MČ Suché Lazce
- Zápisem byla pověřena pí Zuzana Kubicová
- Ověřovateli byli zvoleni Mgr. Martina Škrobánková a Mgr. Jiří Friedel
- Zastupitelé souhlasí: 6, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

4 / 21 Kontrola usnesení ze dne 18. 3. 2025
- Starosta obce informoval zastupitele o plnění usnesení ze dne 18. 3. 2025. Usnesení je 

průběžně plněno.
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 6, proti 0, zdržel se 0

5 / 21 Zpráva starosty o chodu obce.
- Starosta obce sdělil, že všechny rozběhnuté akce nadále pokračují a připravují.
- Starosta  informoval,  že  byla  dokončena  výměna  veřejného  osvětlení,  konkrétně 

výměna  všech  pouličních  lamp  za  LED  technologii.  Akce  byla  ke  dni  jednání 
zastupitelstva zcela dokončena.

- Starosta vyjádřil spokojenost s výsledkem, přičemž poznamenal, že očekával reakce 
veřejnosti,  neboť  v minulosti  probíhala  k tématu  intenzivní  diskuse,  často 
s negativními ohlasy a to především v městě Opava, kde si  lidé stěžovali,  že  LED 
osvětlení  dostatečně  neosvětluje  ulice  v noci.  V Suchých  Lazcích  ovšem  tato 
skutečnost nebyla zaznamenána. 

- Starosta sdělil, že projel celou obec a následně na sociální sítě nahrál fotografii, která 
ukazuje rozdíl mezi LED osvětlením a původním sodíkovým. Rozdíl je minimální.

- Starosta  sdělil,  že  požádal  odborného pracovníka Magistrátu města  Opavy Bc.  Jiří 
Lerche, aby reagoval na dotazy občanů. Odpovídal vždy věcně a fundovaně. Všechny 
dotazy byly zodpovězeny, včetně těch ohledně tlumení LED osvětlení během nočních 
hodin. 

- Starosta informoval, že úspora energie je opravdu značná.
- Starosta  dále  sdělil,  že  veřejné  osvětlení  patří  mezi  největší  položky,  pokud  jde  

o spotřebu energie, takže tato úspora je velmi vítaná.
- Starosta informoval, že tento víkend začíná Kulturní léto akcí LAZCE NA GRILU. 
- Starosta sdělil, že obecní úřad bude plně vytížen až do září, případně začátku října. 

Přesto probíhají i další drobné akce, jako např. opravy chodníků.
- Starosta dále uvedl, že většina termínů v rámci Kulturního léta je již stanovena. Zbývá 

pouze doladit termín pivního festivalu, kde se čeká na potvrzení ze stran partnerů.

- Zastupitelé berou na vědomí Pro 6 proti 0, zdržel se 0

6/21 Schválení dotace na pořízení DČOV
- Starosta  otevřel  bod  týkající  se  poskytnutí  dotace  ve  výši  60 000  Kč  na  pořízení 

domovní ČOV pro Bc.  Jiřího Lerche, který splnil všechny podmínky programu.
- Starosta dále sdělil, že v loňském roce jsme již dvě dotace na pořízení domovní ČOV 

schválili  a  v letošním roce budou také  schváleny dvě  dotace  na pořízení  domovní 
ČOV.

- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  dotace  na  pořízení  domovní  čistírny 
odpadních vod ve výši 60 000 Kč Bc. Jiřímu Lerchemu

- Zastupitelé souhlasí: Pro 6, proti 0, zdržel se 0

7/21 Výsadba nové zeleně podél ulice Přerovecká



- Starosta zaslal zastupitelům informace mailem.
- Starosta  shrnul  návrh  výsadby  okrasných  záhonu  v úseku  od  kulturního  domu 

k obchodu.
- Starosta sdělil, že projekt připravuje pan Weiss. Rozpočet projektu je stanoven max. 

150 000 Kč s tím, že některé práce budou prováděny vlastními silami.
- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  vypsání  výběrového  řízení  na  realizaci 

výsadby zeleně podél ulice Přerovecká s rozpočtem do výše 150 000 Kč.
- Zastupitelé souhlasí: Pro 6, proti 0, zdržel se 0

8/21 Lesy ČR – koupě pozemku
- Starosta zaslal informace zastupitelům mailem.
- Starosta informoval zastupitele o žádosti společnosti Lesy ČR, která podminuje další 

jednání  usnesením  zastupitelstva  vyjadřující  vůli  obce  jednat  o  odkupu  pozemku. 
Pozemek je navrhován pro zřízení odstavné plochy pro vozidla.

- Starosta sdělil, že koupě pozemku není zatím předmětem hlasování.
- Starosta sdělil, že usnesení slouží pouze k vyjádření vůle jednat s Lesy ČR.
- Starosta  vyzval  zastupitele  k hlasování  o  pověření  starosty  k jednání  s Lesy  ČR o 

možnosti odkoupení dotčeného pozemku. 
- Zastupitelé souhlasí: Pro 6, proti 0, zdržel se

9/21 Různé
- Starosta  informoval  o  požadavku  stavebníka  na  řešení  příjezdové  cesty  v rámci 

stavebního projektu. Jedná se o úsek v blízkosti pozemku rodiny Adamčíků. Záležitost 
bude řešena ve spolupráci s dotčenými stranami.

- Starosta  sdělil,  že  v  tuto  chvíli  tato  cesta  není  oficiální  příjezdovou  cestou  
k nemovitosti paní Kateřiny Adamčíkové a banka po ní požaduje tuto cestu zhotovit.

- Starosta sdělil, že realizace půjde za stavebníkem nikoliv za obcí. Obec vyřídí pouze 
administrativní záležitosti.

- Starosta vyzval zastupitele ke schválení příjezdové komunikace k pozemku pana Bača.
- Zastupitelé souhlasí: Pro 6, proti 0, zdržel se

- Mgr. Martina Škrobánková poděkovala za finanční dar pro ZŠ a MŠ Suché Lazce  
a sdělila, že se za něj nakoupily počítače do školy.

- Dále  Mgr.  Martina  Škrobánkové  sdělila,  že  byla  oslovena  panem Melicherem,  že 
některé děti vjíždějí na koloběžce do cesty. Sdělila, že děti byly poučeny. 

- Mgr. Martina Škrobánková sdělila, že pan Melicher by si přál u školy zábradlí.
- Starosta sdělil, že tento problém řešil s dopravní policií ČR, ale zábradlí u školy nejde 

umístit.
 

 
Zastupitelé berou na vědomí Pro 6 proti 0, zdržel se 0

Závěr

Mgr. Martina Škrobánková                             Mgr. Jiří Friedel





U S N E S E N Í
21. zasedání Zastupitelstva městské části Suché Lazce

konaného dne 18. 03. 2025 v 18:15 hodin
v místo konání, Ve Dvoře 1A, Suché Lazce

1/21 ZMČ 25 Zahájení zasedání zastupitelstva 

2/21 ZMČ 25 Schválení programu zasedání zastupitelstva městské části
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
Výsledek hlasování: 
Pro: 6 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

3/21 ZMČ 25 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu
Zastupitelstvo městské části
1. volí
Zapisovatelku zápisu pí Zuzanu Kubicovou ze zasedání
zastupitelstva městské části konaného dne 18. 03. 2025
a ověřovatelé
a) Mgr. Martina Škrobánkoá
b) Mgr. Jiří Friedel
Výsledek hlasování: 
Pro: 6, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

4/21 ZMČ 25 Kontrola usnesení ze dne 18. 03. 2025
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
Kontrolu usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 18. 03. 2025
Výsledek hlasování: 
Pro: 6 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

5/21 ZMČ 25 Zpráva starosty o chodu obce
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o Led veřejném osvětlení
- Informace o reakcích občanů na LED veřejné osvětlení
- Informace o úspoře energie 
- Informace o Kulturním létě
- Informaci o vytíženosti obecního úřadu
- Informaci o termínech na kulturní léto
- 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO



6/21 ZMČ 25 Schválení dotace na pořízení DČOV
Zastupitelstvo městské části
schvaluje
dotaci na pořízení domovní čističky odpadních vod ve výši 60 000 Kč 
Bc. Jiřímu Lerchemu (PID MMOPP00JH14F)
Výsledek hlasování: 
Pro:6, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

7/21 ZMČ 25 Výsadba nové zeleně podél ulice Přerovecká
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Vypsání výběrového řízení na realizaci výsadby zeleně podél ulice 
Přerovecká s rozpočtem do výše 150 000 Kč.
Výsledek hlasování: 
Pro:6 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

8/21 ZMČ 25 Lesy ČR – koupě pozemku
Zastupitelstvo městské části
1. pověřuje
Starostu městské části Opava – Suché Lazce k jednání o koupě 
pozemku parc. č. 716/3 k.ú. Suché Lazce s majitelem pozemku LESY 
ČR.
Výsledek hlasování: 
Pro:6, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

9/21 ZMČ 25 Různé
Zastupitelstvo městské části
1. souhlasí
Se schválením příjezdové komunikace k pozemku pana Bača.

Výsledek hlasování: 
Pro:6 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO
Zastupitelstvo městské části
Bere na vědomí

 Poděkování Mgr. Martiny Škrobánkové
 Informaci o zakoupení počítačů pro ZŠ Suché Lazce
 Informaci o stížnosti pana Melichera

Výsledek hlasování: 
Pro:6, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

Závěr

Mgr. Petr Orieščík Ing. Václav Skuplík 
Starosta MČ Suché Lazce místostarosta MČ Suché Lazce


